
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utrikesminister Tobias Billström (M)

2023/24:158 Sanktionerna mot Ryssland

I ett flertal reportage har DN granskat hur sanktionerna mot Ryssland efterlevs 
och dessvärre kunnat påvisa att det finns återkommande brister där företag 
inom EU ändå säljer varor till Ryssland. Inom EU tas nu ett flertal initiativ för 
att säkerställa att de omfattande sanktionerna mot Ryssland efterlevs, vilket 
naturligtvis är både bra och nödvändigt. Men även om EU nu tar krafttag för att 
skärpa sanktionerna är det också nödvändigt att varje medlemsland gör sitt 
yttersta för att säkerställa att sanktionerna efterlevs och att brott mot 
sanktionerna får återverkningar. Ett antal svenska företag har ju också 
förekommit i rapporteringen om misstänkta brott mot 
sanktionsbestämmelserna. 

Mot den bakgrunden vill jag fråga utrikesminister Tobias Billström:

 

Vilka initiativ har tagits för att säkerställa att svenska företag efterlever 
sanktionspaketen mot Ryssland, och avser ministern att ta några ytterligare 
initiativ för att skärpa kontrollen av sanktionsåtgärderna?

………………………………………

Tomas Eneroth (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-25
Besvaras senast
2023-11-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


